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Készült: Kesztölc község Képviselő-testületének ülésén 2019. június 26-án. 

Ülés helye: Polgármesteri Hivatal tanácsterme 
Az ülés kezdésének időpontja: 18.00 óra 

 
Jelen vannak: Kara József Zoltánné, Kochnyák Sándor, Simonek Antal, 
Szivek Péter képviselők, Radovics Istvánné alpolgármester, Vöröskői István 

polgármester, Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző 
 
Vöröskői István polgármester: Tisztelettel üdvözlök mindenkit a képviselő-

testület június havi rendes ülésén. Megállapítom, hogy a megválasztott 
képviselők száma 7 fő, jelen van 6 fő, az ülés határozatképes. A kiküldött 

meghívóban szereplő napirendi pontok az alábbiak: 
 

1. Tájékoztató az építésügyi igazgatásról 

2. Tájékoztató a községben működő sportegyesületek tevékenységéről 
3. Idősek napja időpont kijelölése 

4. Beszámoló a két ülés közötti időszak eseményeiről 
5. Kistérségi Társulási Szerződés módosítása 
6. Egyebek – ingatlanvásárlási kérelem, panasz ügyek, óvodavezetői 

pályázat, határon átnyúló pályázat,  
7. Kesztölcért kitüntetések (zárt ülés) 

 

 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 100/2019. 
(VI.26.) határozata az ülés napirendjéről 

 
Kesztölc Község Képviselő-testülete a napirendet elfogadja. 

 
Felelős: Vöröskői István polgármester 
Határidő: azonnal 

 
1. Napirendi pont 

Tájékoztató az építésügyi igazgatásról 

 
Vöröskői István polgármester: Felkérem jegyzőasszonyt, hogy tájékoztasson 

bennünket az építésügyi igazgatásról. 
Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző: Az elmúlt években több 
építésügyi ügyintézőnk volt, 2017 decemberétől Fodor Krisztina látta el a 

feladatot 2018 októberi sajnálatos balesetükig. Azóta többnyire én intéztem az 
ügyeket. Három hete megbíztuk egy nyugdíjas köztisztviselőt, hogy heti 1 
alkalommal, szerdai napokon, 8 órában lássa el ezt a feladatot. Óradíjas 

megállapodást kötöttünk, ha más napokon lesz a munkájára szükség, akkor 
azt óradíjban vagyunk kötelesek kifizetni. A főépítészünk is szerdai napokon 

van itt, meg tudják beszélni, ha közös feladat lesz. Reméljük, hogy most már 
egy állandó munkatársunk lesz, és a mindenkori polgármesternek segítségére 
lesz. Ha szükségesnek tartják a képviselők, akkor a választások előtt egy 



tényszerű beszámoló is készülhet konkrét számadatokkal az építéshatósági 

munkáról. 
Kochnyák Sándor képviselő: A tájház felújításához is ő készítette már el a 

költségvetést. 
Vöröskői István polgármester: Az egyebekben erről adok majd tájékoztatást. 
 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 101/2019. 

(VI.26.) határozata az építésügyi igazgatásról szóló tájékoztatásról  
 

Kesztölc Község Képviselő-testülete az építéshatósági tevékenységről szóló 
tájékoztatást elfogadja. 
 

Felelős: Vöröskői István polgármester 
Határidő: azonnal 

 
2. Napirendi pont 

Tájékoztató a községben működő sportegyesületek tevékenységéről 

 
Vöröskői István polgármester: Alapvetően 2 egyesületünk van a Kesztölci SE 
és a Judó ahol a legtöbben sportolnak. A beszámolót írásban megkaptuk. 

Kara Szilvia a KSE elnöke: Az U14-ben a 7-9-11-14 korosztályban 
neveztünk, télen a footsal bajnokságban vettünk részt. Vannak, akik 

kiöregedtek, de sajnos nincsenek elegen, hogy egy csapatot lehessen alkotni 
belőlük. A felnőttek is megkerestek, akik más csapatokban játszanak, hogy 
neveznének, de mivel a héten lejár a nevezési határidő, így valószínű hogy ez 

nem fog tudni elindulni. 25-30 gyermek az, aki aktívan részt vesz az edzéseken 
és a meccseken, köztük 3 lány. Tavaly nem költöttük el a keretünket, az idén 

vásároltunk az egyik öltözőbe új padokat. A labdafogó hálót kellene még 
kicserélnünk, a legolcsóbb 150 ezer forint, valószínűnek látszik, hogy 
dróthálóval fogjuk megoldani, talán tartósabb is lesz.  A Bozsik programban 

tavaly meccsenként kaptunk 10 ezer forintot, idéntől sajnos már a TAO-ban 
kapjuk. Az utazásokhoz a kisbuszt és a saját 7 személyes autónkat 
használjuk. 

Szivek Péter képviselő: Hogyan állunk a bajnokságban? 
Kara Szilvia a KSE elnöke: A 10 csapatból a 9-ik helyen végeztünk, de 

legalább mozgnak a gyerekek.  
Vöröskői István polgármester: Köszönjük a beszámolót és a munkát, tudjuk 
hogy rengeteg szabadidőt emészt fel. 

Kochnyák Sándor: a KSE-n belül működik az asztalitenisz szakág, Bakos 
György elköltözése miatt én vettem át az asztalitenisz szakosztály irányítását, 
ebben segít nekem Krizbai Gábor és Kochnyák Tamás a segédedzők, ők 

foglalkoznak a tanulókkal. 15 fős a felnőtt csapat 4 női versenyzővel. A megye 
3-ban 7-en veszünk részt, 4-en állandó játékosok, 3 tartalék van - a tavaszi 

idényben a középmezőnyben végeztünk, ami nem rossz eredmény. Búcs 
községgel minden évben barátságos meccset játszunk, ami igen jól sikerült, 
jól éreztük magunkat. Az önkormányzatnak köszönjük az anyagi támogatást. 

A Szivek pincészetnek, Simonek Antalnak és Radovics Istvánnénak is 



köszönettel tartozunk a támogatásért. Azokban a hónapokban, amikor 

játszunk, tagsági díjat fizetünk havi 1000,- Ft-ot. Ebből finanszírozzuk a 
bajnoki meccsek költségeit. A 2018/2019 tanévben 39 diákunk volt, ebből 27-

en rendszeresen részt vettek az edzéseken a többiek elvétve voltak jelen. Az 
általános iskolások közül 16 a lány, 11 a fiú, a középiskolások közül 4 lány és 
8 fiú vesz részt. A legtöbb diák a kesztölci iskolából jár, de vannak leányvári 

diákok is. A középiskolások közül egy jár Budapestre, a többiek Dorogra, 
Esztergomba. A foglalkozások minden kedden és csütörtökön zajlanak délután 
4 és 5 óra között. Néhányan a foglalkozás letelte után is maradtak és játszottak 

tovább.  
Vöröskői István polgármester: Köszönjük szépen a beszámolót, további sok 

sikert és sok türelmet kívánunk a további munkához. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 102/2019. 

(VI.26.) határozata a Kesztölci Sport Egyesület asztalitenisz szakágának 
beszámolójáról 
 

Kesztölc Község Képviselő-testülete a Kesztölci Sport Egyesület asztalitenisz 
szakágának beszámolóját elfogadja. 
 

Felelős: Vöröskői István polgármester 
Határidő: azonnal 

 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 103/2019. 
(VI.26.) határozata a Kesztölci Sport Egyesület futball szakágának 

beszámolójáról 
 
Kesztölc Község Képviselő-testülete a a Kesztölci Sport Egyesület futball 

szakágának beszámolóját elfogadja. 
 
Felelős: Vöröskői István polgármester 

Határidő: azonnal 
 

Vöröskői István polgármester: Megkérem Bognárné dr. Solymoskövi 
Veronika jegyzőasszonyt, hogy a Leányvári Judo SE elnökeként tájékoztassa 
a testületet az egyesület munkájáról. 

Kochnyák Sándor képviselő: Hallottuk a svájci versenyen elért szép 
eredményeket, gratulálunk. 
Bognárné dr. Solymoskövi Veronika elnök: Nálunk is fontos a szülői háttér 

és a családi támogatás. A sportoló gyerekek jobb tanulók, kitartóbbak, 
céltudatosabbak, fegyelmezettebbek. Vonzó a gyereknek a külföldi és a hazai 

versenyeken való részvétel, ez is motiválja őket a felkészülés során. Szép 
eredményeket érnek el, vannak köztük európai és ifjúsági bajnokok is. A 
kicsiket ösztönzi az idősebbek sikerei. Az idősebbek sportbírói képzését az 



egyesület támogatja. Úgy gondolom, hogy a településen a három fajta mozgási 

lehetőség közül mindenki megtalálhatja a kedvére valót. 
Radovics Istvánné alpolgármester: A középiskolásokat nehéz megmozdítani, 

Kara Szilvia KSE elnök: Az U14 után eltűnnek a gyerekek, az MLSZ-nél is 
ezt mondják, tehát nem helyi sajátosság. 
 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 104/2019. 

(VI.26.) határozata a Leányvári Judo Sport Egyesület beszámolójáról 
 

Kesztölc Község Képviselő-testülete a beszámolóját elfogadja. 
 
Felelős: Vöröskői István polgármester 

Határidő: azonnal 
 

3. Napirendi pont 

Idősek Napja időpont kijelölése 
 

Vöröskői István polgármester: Azért kellett előrehozni a döntést, mert a 
következő rendes ülésünk szeptemberben lesz, és az már késő lenne az 
október eleji rendezvényhez.  

 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 105/2019. 
(VI.26.) határozata a 2019. évi Idősek Napja időpontjáról 

 
Kesztölc Község Képviselő-testülete a Művelődési Házban tartandó Idősek 

napjának megünneplését 2019. október 3-án 16 órára jelöli ki. 
 
Felelős: Vöröskői István polgármester 

Határidő: 2019.október 3. 
 

4. Napirendi pont 

Beszámoló a két ülés közötti időszak eseményeiről 
 

Vöröskői István polgármester: Az előző, május 29-i ülés óta eltelt 
eseményekről az alábbiakban számolok be:  
május 30 : TDM elnökségi ülés 

május 31: Felsőkirályiak látogatása az iskolában 
június 5: Deák Ferenccel, az új műszaki ügyintézővel megállapodás aláírása, 
Nyár utcai út nyomvonal tervezőjével megbeszélés 

június 6: M100-as út melletti víztározókkal kapcsolatos egyeztetés – vizes 
élőhely kialakításának támogatása a homokbánya tavainak bevonásával. 

Július 10-12 körül lesznek kész a tervek, rendkívüli testületi ülés összehívása 
lesz szükséges a jóváhagyáshoz. 
június 11: közétkeztetési szerződés aláírása – ellenőrzési jogosítványokkal 

június 15: Általános Iskolai ballagás  



június 16: a máriahalmi főzőversenyen kesztölci csapat is indult, valamint 

ezen a napon volt a hivatal energetikai felújításának átadója 
június 18: Kisiskolában bányászattal kapcsolatos rendezvény,  

Sáfrán András, az ásványvíz palackozó ügyében keresett meg. Értesültek az 
M100-as út tervezéséről: kérésük, hogy a rendezési tervben legyen biztosítva 
le-, és felhajtás a 117-es útra. Ebben kellene egy támogató határozat.  

Szivek Péter képviselő: Tervezik esetleg a beruházás folytatását? Egyenlőre 
csak egy ásványvíz-kút van engedélyezve a területen. 
Vöröskői István polgármester: Sáfrán úr a beruházó megbízottja, idősebb 

Kertész úr a beruházást átadta a fiának, reméljük, megélénkülnek a dolgok. 
Kérdezi a Képviselőket, hogy a támogatják-e annak vizsgálatát, hogy a 

beruházási terület miként csatlakozzon a 117-es úthoz? 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 106/2019. 

(VI.26.) határozata a Gerlekúti beruházási terület közútcsatlakozásáról 
 
Kesztölc Község Képviselő-testülete felkéri a HÉSZ felülvizsgálatát végző 

tervezőt, hogy vizsgálja meg a Gerlekúti beruházási terület későbbi 
csatlakozását a 117-es úthoz. 
 

Felelős: Vöröskői István polgármester 
Határidő: 2019. augusztus 31. 

 
június 22: Klastrompusztán patakmeder tisztítás civilekkel 
a Csévi utca Szent István utca sarkán lévő kereszt helyreállításra került 

Simonek Antal képviselő: Iharoson 4 fővel részt vettünk a Pálos települések 
találkozóján, jövőre Füzéren lesz. 

 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 107/2019. 
(VI.26.) határozata a két ülés közötti események beszámolójáról 
 

Kesztölc Község Képviselő-testülete Vöröskői István beszámolóját elfogadja. 
 

Felelős: Vöröskői István polgármester 
Határidő: azonnal 
 

5. Napirendi pont 

Kistérségi Társulási szerződés módosítása 
 

Vöröskői István polgármester: Kaptunk egy javaslatot a DTKT-tól a 
szerződés módosítására. A terv szerint a családsegítő és gyermekjóléti 

szolgálatot összevonnák a dorogi önkormányzati idősgondozással, az kötne 
szerződést a településekkel. Ha önállóan szerveznénk meg, az állami 
támogatás nem fedezné 1 embernél több bérköltségeit. 5- 5,5 évre vállalnának 

garanciát a működésre. Nem lehet tudni mi az indoka, mert eddig jól működött 



a feladatellátás. Nem szívesen döntenék ebben az ügyben, döntsön az új 

testület. Nem látható át a gazdasági, pénzügyi háttere a javaslatnak. 
Simonek Antal képviselő: Gazdaságilag jobban alátámasztott tervezetet 

szeretnénk látni, véleményem szerint is majd az új testület döntsön róla. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 108/2019. 
(VI.26.) határozata a DTKT szerződés módosításáról 

 
Kesztölc Község Képviselő-testülete nem zárkózik el az átszervezés elől, 

azonban pénzügyi és gazdasági adatok híján nem kíván most döntést hozni. A 
döntést a következő testület hatáskörébe adja át. 
 

Felelős: Vöröskői István polgármester 
Határidő: 2019. októberi helyi önkormányzati választás után 

 
6. Napirendi pont 

Egyebek 

 
6.1 Ingatlanvásárlási kérelem 
 

Vöröskői István polgármester: Kérelmező a 4586 és 4590 hrsz-ú zártkerti 
ingatlanokat szeretné megvásárolni, a közöttük lévő területek már a 

tulajdonában vannak. Az ár a szokásos 150,- Ft/m2 lenne. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 109/2019. 

(VI.26.) határozata a 4586, 4590 hrsz-ú ingatlanok értékesítéséről 
 
Kesztölc Község Képviselő-testülete értékesíti az 4586 hrsz.-ú 1000 m2 

területű, zártkerti művelés alól kivett megnevezésű, és a 4590 hrsz-ú, 399 m2 
zártkerti művelés alól ki kivett megnevezésű ingatlanokat Hertlik Gábor 
Kesztölc, Temető utca 14. szám alatti lakos részére 150.-Ft/m2 áron, összesen 

209.850.- Ft értékben, melyet Kesztölc község Önkormányzatának az OTP 
Banknál vezetett 11740023-15385774 számlájára banki átutalással kell 

megfizetni. Az adásvételi szerződés költsége vevőt terheli.  
 
Felelős: Vöröskői István polgármester 

Határidő: 2019. július 30. 
 

6.2 Parkolási rendelet módosításának előkészítése 

Vöröskői István polgármester: Egy panasz ügy kapcsán került megint szóba, 
hogy rendezni kellene a közterületen való parkolás szabályozását. 

Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző: A parkolással kapcsolatos 
rendeletünk nem rendelkezik díjakról. Az OTÉK meghatározza, hogy hány 
parkolóval kell rendelkeznie egy vállalkozásnak, hol kell tartania 

magánszemélynek a gépjárművét. A rendezési tervben ki kellett volna jelölni 



kamion és busz parkolót is. A kérelmező a saját vállalkozása számára szeretne 

közterületi parkolót, mert a saját ügyfelei nem tudnak parkolni az ingatlana 
előtt. Kesztölcre jellemző, hogy a szűk utcákban nehézkes a parkolás. 

Javaslom, hogy a Pénzügyi és Gazdasági valamint a Településfejlesztési 
Bizottság tárgyalja meg a kérdést, és a szeptemberi ülésen döntsünk róla. A 
környező településeken használatos díjakról és rendelkezésekről gyűjtött 

adatokat a rendelkezésükre bocsátom. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 110/2019. 

(VI.26.) határozata a parkolási rendeletről 
 
Kesztölc Község Képviselő-testülete megbízza a Pénzügyi és Gazdasági, 

valamint a Településfejlesztési Bizottságot, hogy a szeptemberi ülésig készítse 
elő a parkolási rendeletben meghatározandó díjakat. 

 
Felelős: Vöröskői István polgármester 
Határidő: 2019. szeptember  

 
6.3  
Vöröskői István polgármester: Egy másik panasz ügy a Dózsa György utca 

elején parkoló mezőgazdasági gépek és pótkocsik ügye. Panaszos a terület egy 
részét bérli az Önkormányzattól. 

Simonek Antal képviselő: Fel kell szólítani a gépek tulajdonosát, hogy 
szüntesse meg a közterületen való parkolást. 
Szivek Péter képviselő: A tulajdonviszonyokat is tisztázni kell. 

 
6.4 

Vöröskői István polgármester: Katona tanárúr írásban jelezte, hogy 
áramszünet esetén nem működik a vezetékes telefon, szerinte a 
Csersznyésháti telefonközpont akkumulátorai mentek tönkre. Több helyen 

próbált panaszt és bejelentést tenni, nem járt sikerrel. A hálózat üzemeltetőjét 
fogom felszólítani a szolgáltatás biztosítására. 
 

6.5 
Vöröskői István polgármester: A Klastrompusztán lévő Kémény utca 

állapotára érkezett panasz azóta megoldódott. 
 
6.6 

Vöröskői István polgármester: Ugyancsak panasz érkezett a csapadékvíz 
elvezetésére az Iskola utcában, ha lehetőségünk lesz rá javítani fogjuk. 
 

6.7 Óvoda vezető kinevezése 
Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző: Határidőre visszaért a 

nevelőtestület döntése, melyben támogatják a jelenlegi óvodavezetőt. A Szlovák 
Önkormányzat is támogatja a kinevezést, így nincs akadálya a vezetői 
megbízás meghosszabbítására további öt évvel. 

 



A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 111/2019. 

(VI.26.) határozata a Nagyváriné Radovics Angelika kinevezéséről 
 
Kesztölc község képviselő-testülete úgy dönt, hogy a nemzeti köznevelésről 

szóló 2011. évi CXC. törvény 67. § (7) bekezdése, a közalkalmazottak 
jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. törvény köznevelési intézményekben 
történő végrehajtásáról szóló 326/2013. (VIII. 30.) Korm. rendelet 

rendelkezései alapján nyilvános pályázat kiírása nélkül magasabb vezetői 
megbízás ad  

Nagyváriné Radovics Angelika óvodavezetőnek 
2019. július 16-tól 2024. július 15-ig. 

 

     Alapilletménye:   319.725.- 
     Nemzetiségi pótléka:            54.810.- 

     Vezetői pótléka:   109.620.- 
     Összesen:    484.155.- 

 

Felelős: Vöröskői István polgármester 
Határidő: 2019. július 16-tól 
 

6.8 Határon átnyúló pályázat 
 

Vöröskői István polgármester: Pedagógus napon itt voltak a szlovák 
partnerek, és jelezték, hogy sürgős lenne a pályázati anyag, de nincs további 
információnk. kb. 10 millió forint/település lenne a pályázható összeg 

melynek 10%-a az önrész. A felsőkirályiak tájház vásárlására szeretnék 
fordítani, mi a tájházunk féltetőjének a cseréjét és térburkolást szeretnénk 

belőle, valamint közös rendezvény lebonyolítását. Mivel angol nyelven kell a 
pályázatot benyújtani, kicsit akadozik a bonyolítás. Még nem érkezett anyag a 
szlovák féltől. 

Radovics Istvánné alpolgármester: Ma délután már elküldték, de még nem 
volt idő átnézni. 
Kochnyák Sándor képviselő: Részünkről elkészült a költségvetés, Deák 

Ferenccel, az új műszakis kollégával kint játunk a helyszínen, s utána 
elkészítette a költségvetést a felújítási részre. 

 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének  
112/2019. (VI.26.) határozata határon átnyúló pályázati részvételéről 
 

Kesztölc Község Képviselő-testülete úgy dönt, hogy részt kíván venni a határon 
átnyúló, Mocsonokkal közös, pályázaton, a határidő rövidsége miatt csak a 

szeptemberi beadást támogatja. 
 
Felelős: Vöröskői István polgármester 

Határidő: folyamatos 



 

6.9 Zajrendelet módosítása 
 

Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző: A mai napon jelezte Siska 
Gábor falugondnok, hogy gondot okoz a közmunkások reggeli munkakezdése. 
Hőségriadó esetén csak a korareggeli órákban tudnak füvet nyírni, mert 

később már lehetetlen dolgozni. A zajrendeletünk szerint csak 7:00 órakor 
kezdhetik a munkát, viszont a faluban olyan sok a zöldterület, hogy kevés az 
a reggeli 2-3 óra, amit a szabadban tölthetnek. Kérése, hogy hőségriadó esetén 

reggel fél 6-kor kezdhessenek. Amennyiben egyetértenek, a zajrendeletbe egy 
mondatban bele kellene foglalni. 

Simonek Antal képviselő: Támogatja, de csak reggel 6-tól, mert az 
embereknek is szükség van a pihenésre. 
Vöröskői István polgármester: Kérdezi a Képviselőket, hogy a javaslattal 

egyetértenek-e? 
 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő rendelet-módosítást 
fogadta el: 
 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 6/2019.(VI.26.) 
önkormányzati rendelete a helyi zajvédelemről szóló 12/2018. (VI.28.) 
önkormányzati rendelete módosításáról 

 
 

Vöröskői István polgármester az ülést bezárta, a továbbiakban az ülés zárt 
ülésen folytatódik.  
 

Zárt ülésen a Képviselő-testület a 113-117/2019.(VI.26.) számú 
határozataiban kitüntetésekről döntött. 

 
 
 

 
 
 

Vöröskői István           Bognárné dr. Solymoskövi Veronika 
polgármester      jegyző 
 


